
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 15. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Er ministeren enig med Dansk Erhverv i, at der er behov for lovgivningsinitiati-
ver, herunder med henblik på at finde en bedre model til fastsættelse af mar-
kedslejen for de enkelte erhvervslejemål, som dels kan sikre transparens i
huslejefastsættelsen, dels kan hindre uforholdsmæssigt store huslejestignin-
ger, som kun store internationale kæder har råd til at betale – og hvilke initiati-
ver vil ministeren tage? Der henvises bl.a. til artiklen: ”Dansk Erhverv kræver
indgreb mod smutvej” i Jyllands-Posten den 9. december 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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